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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A soproni közbiztonság állapota" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

A soproni  közbiztonság állapota  az  utóbbi  hónapokban egyre  tarthatatlanabbá vált.  Több olyan
közfelháborodást okozó bűncselekmény borzolta fel a soproni polgárok kedélyét, mint például a
Várkerületen  a  fiatal  lányokat,  édesanyákat  és  gyermekeiket  szexuálisan  molesztáló,  büntetett
előéletű férfi  esete. Az utóbbi időben megszaporodtak a hasonló jellegű bejelentések, továbbá a
bűncselekmények,  miközben a  rendőri  állomány folyamatosan fogy.  Ráadásul  a  hírek  szerint  a
soproni  rendőröket  is  időlegesen  a  déli  határ  védelmére  átvezénylik,  amely  feladat  ellátásához
egyébként a néppárti Jobbik véleménye szerint jól képzett határőrökre volna szükség.

Mindezek alapján tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, hogy valósak-e a soproni régió rendőreinek
déli  határvidékre  vezényléséről  szóló  hírek,  és  milyen  intézkedéseket  tesznek,  az  állomány
feltöltésével kapcsolatban?

Ezen kívül igazak-e a soproni rendőrkapitányságra vonatkozó, nagy létszámú leszerelési hírek és
amennyiben  igen,  milyen  intézkedéséket  tervez  a  megfelelő  szintű  rendőri  jelenlét  biztosítása
érdekében?

Tisztelettel várom érdemi válaszát!
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